
Samarbeidsmøte Bergeråsen velforening og sameiet 1 og 2  
Hos Britt onsdag 28.08.2024 kl 19.00 
 
Til stede: 4 fra velforeningen, 2 fra sameiet 1 og 4 fra sameiet 2 

 

• Hjullasteren kommer i begynnelsen av oktober, leder av velforeningen ordner 
med forsikring før ankomst. 

• Faktura for vedlikeholdsavgiften sendes ut første uka i september og har 3 ukers 
forfall.  

• Skrive arbeidskontrakt ang. snøbrøyting o.l., velforeningens leder 
• Undersøker regler for bruk og oppbevaring av avgiftsfri diesel.  
• Forslag om å bruke den gamle barneparken til enkle reparasjoner og oppbevaring 

av noe av velets/sameiernes utstyr inntil videre.  
• Velet undersøker pris på ny sitteklipper i løpet av vinteren, den gamle blir holdt i 

live med stadig småreparasjoner 
• Velet henter nøkkel til garasje som tidligere har vært leid ut og ser etter hvor mye 

som ligger igjen der, må fjernes i løpet av høsten. 
• Velet går over brøyterundene på fellesarealene.  

Ser på muligheter for brøyting til fast pris pr. gang hos de sameierne som ønsker 
det, betaling vipses velets konto før brøyting hver gang, dette for at det skal bli likt 
for alle, og gjelder kun når Chris har tid. Må avtales med Chris på forhånd. 

• En sameier har tydelig behov for hjelp og oppfølging, sender bekymringsmelding 
til kommunen 

• Rydding på turstier, der det er lov. Rydder først ferdig stien ned til Ulvika, den 
ryddingen ble startet i fjor høst. Oktober-dugnad? 

• Ny stein foran Trafoen for å hindre parkering der. 
• Lekeplassen øverst i Havnehagen, ingen godkjente lekeapparater der, kun 

bordtennisbordet. Kjøpe to porter og gjøre den om til hundepark? Sak til årsmøte. 
• Sameiene er klare for å begynne med egeninkasso og begjære utlegg via 

namsmann når det er behov for det. 
• Sameiene får hver sin logo, gratis, laget av beboer på Bergeråsen. 
• Velet søker midler til lekeapparater på lekeplassene 
• St. hans feiring på Ulviksletta for hele Bergeråsen? Ev. sette opp gapahuk? Hører 

med kommunen om ev. planer og økonomisk støtte. Aktiviteter for barn og gøy for 
voksne senere på kvelden. Ev ta opp på årsmøtet? 

 

 


